



*(La version française suit le texte anglais)*

Dear ENERGY STAR® Canada Participant,

We are pleased to present to you the ENERGY STAR Canada Annual Report 2021 ([Link](#)). With the publication of the ENERGY STAR Canada Annual Report 2021, we are celebrating 20 years of ENERGY STAR in Canada.

The ENERGY STAR Canada Annual Report 2021 covers the following ENERGY STAR family in Canada:

- ENERGY STAR for products,
- ENERGY STAR for New Homes,
- ENERGY STAR for Industry and,
- ENERGY STAR for Buildings.

You will also find a summary of the key ENERGY STAR activities and successes for the year 2017 to 2020 (our last published annual report was in 2016), and the key activities and successes achieved during the year 2021.

You can access previous years ENERGY STAR Canada Annual Reports at ([Link](#))

Please email [ENERGY STAR Canada](#) if you have any questions.

The ENERGY STAR Canada Team

---

Cher participant au programme ENERGY STAR® Canada,

Nous avons le plaisir de vous présenter le Rapport annuel ENERGY STAR Canada 2021 ([Lien](#)). Avec la publication du Rapport annuel ENERGY STAR

Canada 2021, nous célébrons les 20 ans d'ENERGY STAR au Canada.

Le Rapport annuel ENERGY STAR Canada 2021 présente la famille ENERGY STAR au Canada :

- ENERGY STAR pour les produits,
- ENERGY STAR pour les maisons neuves,
- ENERGY STAR pour l'industrie et,
- ENERGY STAR pour les bâtiments.

Vous trouverez également un résumé des principales activités et réussites ENERGY STAR pour l'année 2017 à 2020 (notre dernier rapport annuel publié date de 2016), ainsi que les principales activités et réussites réalisées au cours de 2021.

Vous pouvez accéder aux Rapports annuel ENERGY STAR Canada des années précédentes sur ([Lien](#)).

Veillez envoyer un courriel à [ENERGY STAR Canada](#) si vous avez des questions.

L'équipe ENERGY STAR Canada